

当ISO认证进入您的议程

When ISO registration is on
your agenda...

凯新认证与您...
建立持续的合作伙伴关系

KCB building a partnership
for the new millennium.

经验是至关重要的
Experience counts.



凯新认证(北京)有限公司
Kaixin Certification (Beijing) Co., Ltd.

公司简介

凯讯认证（北京）有限公司（KCB）是一家经中国国家认证认可监督管理委员会批准成立的在管理体系认证、产品认证、森林认证、服务认证、特种设备出口检验、产品委托检验、三方审核、管理咨询领域专业的服务机构。KCB成立以来已为3万余家客户提供与体系认证有关的服务，分布在中国及境外的近千名专业审核人员及技术专家为您提供本地化专业的服务，并帮助企业、机构和政府采购的产品和服务在满足全球标准和当地法规方面发挥了巨大作用。

作为一家全球化的国际机构，KCB获得了不同国家认可机构的承认和认可。KCB是中国国家认证认可监督管理委员会正式批准成立的唯一认证机构，是中国认证认可协会（CCAA）首批理事单位，获得中国国家认可委（CNAS）质量、环境健康安全、食品安全管理体系、HACCP体系认可，获得美国国家认可委（ANSI）质量、环境管理体系认可，获得德国GPA集团授权分包与森林认证有关的业务。KCB与中国特检院成立的合资检验公司，正式经国家机械工程师学会授权开展ASME检验业务。

中国已是全球经济发展的中心，加入世贸后，作为全球及亚洲带来无限商机，而KCB所拥有的国际网络及专业地位亦正成为中国企业打开国际商业社会之门的桥梁。作为中国权威认证公司，我们除了在国内各方面的大力支持，感谢社会各界多年来给予的认可和支持，保持与各界朋友的合作与发展是我们不变的追求，我们会一如既往地提供优质的咨询、培训、高效的服务。

凯讯认证获得的国际及国内认可包括：

- 中国国家认证认可监督管理委员会（CNCA）
- 中国合格评定国家认可委员会（CNAS）
- 美国国家认可委员会 QMS/EMS认可（ANSI）
- 分德国GPA认证公司森林认证授权（FSC）
- 美国机械工程师学会授权ASME检验（凯讯认证与中国特检院合资公司）
- 中国认证认可协会理事单位

Company profile

Kaixin Certification (Beijing) Co., Ltd (KCB) is a professional certification body which is approved by CNCA (Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China) and accredited by China and international accreditation body, specializing in management system certification, product certification, service certification, inspection of export special equipment, entrustment inspection of goods, third party audit and training. KCB has provided service related to management system certification to over 300,000 clients. About 1,000 auditors and technical expert in home and abroad will provide localized professional service, and play a significant role in assisting enterprises, institutes and governments in ensuring the products and/or service that they purchase satisfy global standards and local regulations.

As a globalize certification body, KCB is recognized and accredited by multiple international accreditation body. KCB is a third-party management system certification body approved by CNCA and member of CCAA first director unit; KCB was accredited by CNAS in QMS, EMS, OHS/SSMS, FSMS and QMS & EMS accreditation by ANSB; KCB subcontracted CIA FSC certification service in Great China area and established a joint venture with CSMI, which was authorized by ASME to conduct ASME inspection in China.

China has been the center of global economic development, access to WTO brought unlimited opportunities for Asia and world. With these international expertise and professionalism, KCB is becoming a bridge among China enterprises and international business, as an authoritative certification body in China, KCB receives lots of supports from all walks of life home and abroad, hereby, we'd like to extend best-felt thanks for your years' cooperation and assistance. To maintain the cooperation and development is our everlasting pursuit. KCB will consistently provide success, excellent and high efficient service to all walks of life as we always do.

- KCB has been accredited by the following organizations:
- Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA);
- China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS);
- ANSI-ASQ National Accreditation Board (ANSI);
- Subcontracting FSC-COC certification from GPA (GPA)
- American Society of Mechanical Engineers (co-partnership company established with China special inspection institute) (ASME)
- Member of a council of China Certification and Accreditation Association (CCA)

主要业务范围

- ISO 9001质量管理体系认证；
- ISO 9001+GB/T 50430工程建设施工企业质量管理体系认证；
- ISO 14001环境管理体系认证；
- OHSAS 18001职业健康安全管理体系认证；
- ISO 22000食品安全管理体系认证；
- 危害分析与关键控制点体系认证（HACCP）；
- 分德国GPA的森林体系FSC-COC认证；
- 中国森林管理体系认证（CFCC）；
- ISO/IEC 27001信息安全管理体系认证；
- ISO/IEC 20000信息技术服务管理体系认证；
- ISO 50001能源管理体系认证；
- 有机产品认证（OGA）；
- 良好农业规范认证（GAP）；
- 服务认证。

Main business scope

- | | |
|-------------------------|---|
| • ISO 9001 | Quality management system certification |
| • ISO 9001+GB/T 50430 | engineering construction enterprise Quality management system certification |
| • ISO 14001 | Environment management system certification |
| • OHSAS 18001 | Occupational health and safety management system certification |
| • ISO 22000 | Food safety management system certification |
| • HACCP | Hazard Analysis Critical Control Point system |
| • FSC | Subcontracting FSC-COC certification from GPA |
| • CFCC | China Forest Certification Council |
| • ISO/IEC 27001 | Information security management systems |
| • ISO/IEC 20000 | Information technology — Service management |
| • ISO 50001 | Energy Management System |
| • OGA | China Organic Certification |
| • GAP | Good Agriculture Practices |
| • Service Certification | |

丰富的服务网络

我们拥有遍及中国及全球的审核人员——他们了解贵公司所从事的行业以及市场的奥秘，他们熟知您企业的运作方式，所以，不论是您是大公司还是小企业，无论制造产品还是提供服务，我们都能给您派出合适的审核人员前往工作。

Widespread service network

We possess the auditors distributed in China and all over the world. They understand the tricks of the industries and markets in which your company is engaged, and they are familiar with the ways in which your enterprise is operating, therefore, regardless your company is large or small, or is manufacturing products or providing services, we are always able to assign the appropriate auditor to work on site.



质量管理体系认证 (ISO 9001)

ISO 9001 是一个充分满足国际质量管理体系标准,适用于任何类型及规模的公司,涉及制造业、服务业、非赢利机构,甚至是政府部门。实施 ISO 9001 标准为公司提供了系统的方法,来控制和优化整个流程,增加市场份额,减少第二类浪费,更好地控制质量等。

Quality management system certification (ISO 9001)

ISO 9001 is a dynamic international management system standard, applicable to the companies of any type or scale, and to the manufacturing industry, service industry, non-profit institutions and even the government departments. The execution of ISO 9001 provides the company with systematic ways to control and optimize the whole procedure, increase its market share, reduce the second-party auditing, and better control the quality.

工程建设施工企业质量管理体系认证 (ISO 9001+GB/T 50430)

2010年11月1日起,在中国境内新建房屋工程实施质量管理体系认证时,同时采用 GB/T 19001《质量管理体系——要求》(简称《标准》)和 GB/T 50430《工程建设施工企业质量管理体系规范》(简称《规范》)两份认证标准执行。

适用的工程建设项目多,包括市政、土木、建筑工程、铁路、管道和设备安装工程及装修工程的新建、扩建、改建的施工总承包和专业承包企业。

Engineering Construction Quality Management System Certification (ISO 9001+GB/T 50430)

From 1st November, 2010, in the territory of China for building construction enterprise to implement quality management system certification, it should be based on the GB/T 19001 "quality management system-Requirements" referred to as "standard" and GB/T 50430 "engineering construction enterprise quality management standards" (hereinafter referred to as "standard") to carry out the certification activities, namely double audit.

Application of Engineering Construction Enterprises refer to engaged in various sectors of civil engineering, construction, line pipe and equipment installation works and decoration of the new, expansion, alteration of the construction general contracting and professional contracting enterprise.

环境管理体系认证 (ISO 14001)

ISO 14001 是符合国际管理体系的认证标准,此标准确保组织符合环境认证要求,降低污染风险,减少碳排放,增加收益,减少浪费,节约资源,循环利用等措施的采用,给组织带来显著的效益。

Environment management system certification (ISO 14001)

ISO 14001 is an international standard concerning an environment management system, which ensures the organization to meet the requirements environmental laws and regulations, reduce the business risks and reduce the environmental pollution, and by adopting the measures of increasing the profits, reducing the wastes, saving the resources and recycling, brings the organization with increased benefits.

职业健康安全管理体系认证 (OHSAS 18001)

OHSAS 18001 是国际职业健康安全和环境管理体系标准和安全方面的国际和相关事件的标准。OHSAS 提供一个框架,使企业能够不断发展和向其员工提供安全环境,降低职业健康和环境风险,减少事故发生的可能性,促进遵守法律和更改管理流程。OHSAS 18001 与 ISO 9001 和 ISO 14001 兼容,以简化的方式有效管理健康与安全事务。

Occupational health and safety management system (OHSAS 18001)

OHSAS 18001 is a standard helping the organization to manage and control the risks and related issues in occupation health and safety. OHSAS provides a framework, so that your organization can identify and control the health and safety risks continuously, save the expenses on insurance claim and premium, reduce the possible occurrence of accidents, and is helpful to observing the laws and regulations and improving the business performance. OHSAS 18001 is compatible to ISO 9001 and ISO 14001, so as to enable your organization to fulfill effective the obligations in health and safety.

食品安全管理体系认证 (ISO 22000)

ISO 22000 是符合国际管理体系的认证标准,此标准确保组织符合食品安全认证要求,降低污染风险,减少碳排放,增加收益,减少浪费,节约资源,循环利用等措施的采用,给组织带来显著的效益。

Food safety management system certification (ISO 22000)

ISO 22000 food safety management system (FSMS) requires identifying and assessing any possible hazard and risks, and then determining the key points to be controlled at the organization and food chain. By adopting the standard, the organization can avoid the troubles arising from the conflict of different standards in different countries.

危害分析与关键控制点 (HACCP) 体系认证

HACCP 是危害分析与关键控制点 (Hazard Analysis Critical Control Point) 的简称,是一种产品危害预防、评估和控制方面的科学的、系统的方法,应用于食品生产的生产控制产品的生产过程中,及时发现和处理生产过程中可能产生和存在的安全隐患,及时发现和处理生产过程中的问题,从而预防食品安全事故的发生,以确保食品的安全。

Hazard Analysis Critical Control Point system (HACCP)

Hazard Analysis Critical Control Point system or HACCP is a scientific and systematic preventive approach in hazard identification, evaluation and control, applying from production of preliminary goods to consumption of final products to prevent food safety hazard from taking place so as to ensure food safety by means of hazard analysis and determining the possibility and awareness of hazard happening and determining and evaluating the specific hazard and relevant controls.

FSC® 认证业务

森林管理体系 (FSC) 是一个独立的、非盈利、非营利性组织,致力于通过明确的认证标准来确保实现可持续发展的森林管理体系。FSC 为林业企业制定了适当的森林管理标准,并由木材加工和贸易公司开发。通过 FSC 认证,木材和木制品生产,从原料采自受管理的森林,受控的采伐,再生材料,减少三废的排放,为客户和终端用户提供可靠的保证。FSC 认证标识帮助保护您的品牌声誉,协助您顺利进军对环境保护高度重视的供应链。

FSC® certification

FSC is an independent, non-governmental, not for profit organization dedicated to ensure sustainable forest management by setting strict standards and certification. FSC has designed proper forest management standards for Forest Cooperation and relevant requirement for wood processing and trading companies. The problem gaining through FSC® certification will be assigned a FSC® code, showing that the products origin from well-managed forest, controlled sources or renewable materials, or the combination of above three origins, to provide a reliable guaranty for customers and end-user. FSC® certification logo will support to preserve reputation of your brands, assist your company to successfully the markets that highly values environmental protection.

中国森林管理体系认证 (CFCC)

中国认证认可委员会 (CNCA) 开发了符合中国国情的中国森林认证项目,中国森林认证 (CFCC)。中国森林认证 (CFCC) 是根据《森林认证规则》开展的认证工作。森林认证范围包括森林经营认证、非木质林产品经营认证、竹纤维经营认证、自然保护区森林生态环境服务认证、森林公园回森林生态环境服务认证、生产性经营森林环境影响管理认证等。中国森林认证 (CFCC) 遵循可持续发展原则,开展的是对森林环境、森林经营等的认证工作,其中突出的非木质林产品的认证是经营认证。木材及木制品可以依据 CFCC 森林管理认证标准和产销监管链标准进行认证。中国森林认证项目已经与 PEFC 建立互认,这意味着所有获得 CFCC 认证的木材及木制品等同于获得 PEFC 的认证。

China Forest Certification Council (CFCC)

China Forest Certification Council (CFCC) was set up in 2011, operates in the forestry industry can choose forest certification from the CFCC, which is conducted under Forest Certification Rule. The certification scopes of CFCC include Forest Management Certification (FMC), Claim-of-Custody Certification (COC), Non-Timber Forest Products (NTFP), Bamboo Forest Certification, Forest Environmental Service Certification, Productive and Managerial Forests, Rare and Endangered Species, Timber and woodware can be certified according to CFCC-FMC and CFCC-COC standard. As a market based instrument, forest certification strongly promotes SFM in China. CFCC and PEFC have achieved international mutual authentication agreement with each other, this means if forest and timber products are certified under CFCC, it is equal to be certified under PEFC.

信息安全管理体系认证 (ISO/IEC 27001)

信息安全管理体系认证可有效保护信息资源,保护信息处理健康、有序、可持续发展。企业通过认证将可以向客户、竞争对手、供应商、员工和投资方展示其在同行业的领导地位;定期的监督审核将确保组织的信息系统不断地被监督和改善,并以此作为增强信息安全性的依据,信任、信用及信心,使客户及利益相关方感受到组织对信息安全的承诺。

Information security management systems-Requirements (ISO/IEC 27001)

ISO/IEC 27001 is a standard to protect information resources, keep information process development healthy, in good order and sustainability. Organization can show its leader status to clients, competitors, suppliers, employees and investors. Regular surveillance audit can help to survey and improve organization information system continually, which is gist of information safety, reliance, credit and confidence.



信息技术服务管理体系认证 (ISO/IEC 20000)

ISO 20000 是面向机构的IT服务管理标准, 目的是提供建立、实施、运作、监控、评审、维护和改进IT服务管理体系(ITSM)的模型。建立IT服务管理体系(ITSM)已成为各种组织, 特别是金融机构、电信、高科技产业等管理运营风险必不可少的重要机制。ISO 20000让IT管理者有一个参考框架来管理IT服务, 完善的IT管理水平也能通过认证的方式表现出来。

Information technology — Service management (ISO/IEC 20000)

ISO 20000 is an IT service management standard, the objective is to establish, implement, operate, monitor, review, maintain and improve IT service management system (ITSM) model. ITSM is an important and obligatory mechanism for management operation risk of each organization, especially of the Financial Institutions, Telecommunications Organizations and High-Tech Industry. ISO 20000 provides IT managers a reference frame for managing IT service, which can indicate impeccable IT management level as well.

能源管理体系认证 (ISO 50001)

能源管理体系适用于各类组织, 就是从体系的全过程出发, 遵循系统管理原理, 通过实施一套完整的标准、规范, 在组织内建立起一个完整有效的、形成文件的能源管理体系, 注重建立和实施过程的控制, 使组织的活动、过程及其要素不断优化, 通过例行节能监测、能源审计、能效对标、内部审核、组织的测量与测试、组织能量平衡统计、管理评审、自我评价、节能技改、节能考核等措施, 不断提高能源管理体系持续有效性, 实现能源管理方针和承诺并达到预期的能源消耗或使用目标。

Energy management system (ISO 50001)

EnMS is applicable for each organization. An effective and documented energy management system should be established by conducting a completed a suite of standard and regulation in organization, which considers whole process of system, follows system management principle. EnMS mainly focus control of establishing and conducting process, which continually optimize organization activities, process and element. Continuous improvement effectiveness of energy management system is improved continually by routine energy saving monitoring, energy audit, energy efficiency benchmark, internal audit, measurement and testing of organization energy consumption, energy balance statistics, management review, self-evaluation, energy conservation technology improvement, energy management policy and promotion will be realized during this process, expected energy consumption objective will be achieved.

有机产品认证 (OGA)

推行有机产品认证的目的, 是推动和加快有机产业的发展, 保证有机产品生产和加工的质量, 满足消费者对有机产品日益增长的需求, 减少和防止农药、化肥等化学投入物和农业废弃物对环境的污染, 促进社会、经济和环境的持续发展。

China Organic Product Certification (OGA)

The objective of conducting organic product certification is to promote development of organic domain, ensure organic product production quality, satisfy customer's increasing requirement for organic products, reduce chemical fertilizer and PPP using and pollution to environment. Which is beneficial to sustainable development of society, economy and environment.

良好农业规范认证 (GAP)

良好农业规范 (Good Agricultural Practices, GAP) 作为一种应用方法和体系, 通过经济的、环境的和社会的可持续性举措, 实现基本的食品安全和食品质量。GAP主要针对初级农产品和初加工农产品的种植(养殖)、采收、田间加工、包装和运输过程中常见危害食品安全因素的危害控制, 以食品安全、环境保护、动物福利、劳工福利为四大关注要素, 包含从农场到餐桌的整个食品链的所有步骤。

China GAP certification (GAP)

Good Agricultural Practices (GAP) is a practical methodology and system, which can ensure basic food safety and quality by sustainable development economic, environmental and social sustainable development measures. GAP is mainly against primary agricultural products and primary processing agricultural products, which control the common food safety hazard during the process as planting (breeding), harvesting, simple production, packaging and transporting. Food safety, environmental protection, animal welfare and staff welfare are four major focus of GAP, which covers each food chain step from farm to dinner table.

服务认证

服务体系建设过程中, 通过调研、咨询、培训等活动, 可以找出服务活动中的不足及可提升的空间, 建立完善的服务体系, 提高服务的质量和水平。通过认证的过程, 可提炼出自身的服务特色, 促使企业创新服务模式、塑造服务品牌。

Service certification

When establishing service system, consultants learn and space for improvement can be identified by investigate and survey, consulting and evaluation, an impeccable service system with high quality and level will be built up. Organization's own service features would be extracted, which can prompt organization innovation of service pattern and improve service brand.

委托检验和工程服务

为符合客户要求且工期时, 世界就变复杂了。为了应对竞争, 需要有一个符合客户问题的具有国际经验的专家。

我们认证公司与中检材料设备检验鉴定中心联合组建中检阿莱技术检验公司, 成为中国境内首家RSE授权检验机构 (RSE) 成员, 成为中国锅炉、压力容器制造中检阿莱技术检验公司, 压力容器制造标准产品的授权检验。

我们分布于多个国家的授权检验师能够帮您及时解决锅炉问题, 让您的锅炉符合国际业务的要求。我们的检验人员都是各自领域内具有丰富经验的工程技术人员, 他们部分具有国家颁发的特种设备检验员资格, 最为重要的是他们工作人员的热情就像你们寻求商业成功的热情一样高涨, 而且因为我国出口市场全球性, 所以我们的能力不只限于检验, 通过服务网络, 我们能够担任任何符合性问题的国内外的专业检测, 认证及审核服务, 包括:

- ASME锅炉及压力容器检验—非核级和核级
- 美国国家锅炉压力容器检验师协会检验规范 (NBIC) 第三卷—维修和改造
- 欧洲压力容器指令 (PED)
- 新加坡产品注册 (MOM)
- 马来西亚工厂和机械法规 (GOSR)
- 澳大利亚标准
- 新西兰健康与安全的就业法
- 培训服务



委托检验和工程服务

当符合性要求呈上日程时,世界就变得复杂了。为了保持竞争力,您需要一个在符合性问题上具有国际经验的专家。凯斯认证公司与中国特种设备检验院在中国合资组建中特检阿斯顿技术检验公司,成为中国境内首家ASME授权检验机构(AIA),从而为中国国内的锅炉、压力容器制造企业提供ASME取证服务和按ASME锅炉、压力容器规范建造产品的授权检验。

我们分布在多个国家的授权检验师能够帮助您解决规则的细节问题,使它们适应国际业务的要求。我们的检验人员都是来自各个领域具有丰富经验的工程技术人员,他们绝对具有制定高性价比符合性规划的资质。最为重要的是我们工作人员的热情就像你们寻求商业成功的热情一样高涨。而且因为我们的市场是全球性的,所以我们的能力不只限于检验,通过服务网络,我们能够担任任何符合性范围范围内的专业检测、认证及审核服务,包括:

- ASME锅炉及压力容器检验—非核能 and 核能
- 美国国家锅炉压力容器检验协会检验规范 (NBIC) 第三卷—维修和改造
- 欧洲压力容器指令 (PED)
- 新加坡产品注册 (MOM)
- 马来西亚工厂和机械法规 (DOSH)
- 澳大利亚标准
- 新西兰健康与安全的就业法
- 培训服务

When conformity requirements are on the agenda, the world becomes complicated. To maintain the competitiveness, you need an expert owning international experience on conformity.

When conformity requirements are on the agenda, the world becomes complicated. To maintain the competitiveness, you need an expert owning international experience on conformity.

Kaixin Certification(Beijing) CO., Ltd has established a CSEI ASME inspection company jointly with China Special Equipment Inspection and Research Institute, which is the first inspection body(AIA) authorized by ASME within the territory of China, providing ASME certificate service to enterprises specializing in manufacturing of boiler and pressure vessels, and authorized inspection to manufacture of products per ASME boiler and pressure vessel standard.

Our authorized inspectors distributing in many countries are able to help you to solve the detailed issues of the rules and enable them to adapt to the requirements of international business. Our inspectors are the engineering and technical personnel with abundant experiences in respective fields, and are definitely competent to carry out the conformity planning of high performance price ratio. Most importantly, the enthusiasm of our staffs is as high as your enthusiasm in seeking business success, and because of our worldwide market, our capability is not limited to inspection, but through the service network, we are capable of carrying out professional sensing, certification and auditing items in the scope of international conformity issue, including:

- ASME boiler and Pressure Vessels – Non – Nuclear and Nuclear
- National Board Inspection Code(NBIC) Part 3 – Repairs and Alterations
- European Pressure Equipment Directive(PED)
- Singapore Product Registration (MOM)
- Malaysia Factories and Machinery Act (DOSH)
- Australian Standards
- New Zealand Health and Safety in Employment Act
- Training service.

培训服务

为了帮助您增加对标准的理解, KCB提供内容广泛的培训课程。正确理解标准才能使贵公司顺利通过审核。我们的培训课程可确保贵公司持续地进行改进活动,并能识别进一步的改进机会,更多内容请登陆我公司网站www.kcb-china.com.

Training services

To help you to further understand the standards, KCB provides the training courses of widespread subjects, because only with correct understanding of the standards, can the company pass the certification auditing. Our training courses can ensure your company to make improvement continuously, and enable you to identify the opportunity of further improvement.



我

们使认证过程更
加顺利:

We make your
certification process
smoother:

我们的审核员都是具有多年相关行业经验的专家,他们是审核员,同时也是为您提供服务的“服务者”。我们的审核员有丰富的知识和经验,深知客户所顾虑,他们能够清晰解释标准,并详细顺利地通过审核过程。我们拥有遍及不同行业权威的一流的审核人员及技术专家,他们拥有国内外的资质证书,我们的员工具备极好的沟通能力,有义务并乐于帮助您公司实现目标。一旦故障,您及时发现,我们就认证过程(如预审),并始终管理认证过程的公正、准确和客观。我们有多种方案可供选择,以满足您信息化管理的需求。公司建有网络运行的高效局域网,使用统一的管理信息系统,实现认证申请受理、审核计划编制、审核人力资源调配、信息传递、证书制作和发放、年度监督、再认证等信息的电子化管理。

Our auditors are all the experts with years of experiences in related industries. They are auditors, but in the meantime, they are "servants" specifically for you. Our auditors have abundant knowledge and experience, and know deeply about your feelings. They can explain the standards accurately, and guide you through the audit process. We have the most authorized first-class auditors and technical experts coming different industries, all of whom have the qualification certificates issued by related domestic and overseas institutions. Our staffs have excellent inter-person communication skills, and are obliged and ready to assist your company in realizing your objectives. Once you are in contact with us, you will find we are extremely familiar with the certification process and always maintain promptness, accuracy and clarity during evidence acquisition. We have various solutions for your choice, so as to meet your requirements in simplifying the management. We have established the high-speed LAN, using the uniform management information system and realizing the electronic control of the certification application and acceptance, auditing plan development, auditing of IRD, information transmission, certificate making and issuance, the certificate enterprise annual monitoring and the re-evaluation.



C 来自客户的评价 omments from the clients:

如此印象深刻不仅是由于你们提供的审核服务正如我们所期待的一样，而且还来自于你们的现场工作人员，他们是如此知识渊博并具有前瞻性，更使你们工作人员的服务使我们的工作得以持续改进，并提高了顾客满意度，我们非常高兴选择你们并继续选择你们的认证服务。——中国国际航空公司股份有限公司

We are so impressed not only by your auditing services, which are just what we expected, but also by your site staffs, who are so knowledgeable and foresighted. It is for the services of your staffs that our work has been improved continuously, and our customer satisfaction improved also, therefore we are very glad to have chosen you and will go on choosing your certification services. —Air China

认证人员的专业能力以及他们以顾客为焦点的整体印象始终，从我们与你们的合作开始，不但达到而且超越了我们的预期目标。正因如此，KCB将继续作为我们整体质量体系认证的机构。——北京首都机场餐饮发展有限公司

The professional capabilities of your certification staffs and their adherence to services as the aim have generally impressed us. Since the start of cooperation between you and us, the results have reached and surpassed your original goals, and because of that, KCB will go on to be the certification body for all our certifications coming later. —Beijing Capital Airport Food Beverage Development Co., Ltd.

正是由于贵公司提供的优质服务，使我们的审核认证服务，使我们的质量管理体系得到了维护和改造，使我们的质量工作和服务都有了较大的持续稳定的提高，选择了KCB作为我们的认证机构，我们将终生受益！——沈阳桃仙国际机场股份有限公司

Just because of your excellent and efficient certification auditing services, our quality management system has been promoted and upgraded, and our quality control and services improved significantly and steadily. We are honored to have chosen KCB as our certification body. —Shenyang Taoxian International Airport

从首次认证开始，你们一直是我们保证技术支持与专业技能的主要提供者，无论是在前还是在后来我们都会选择你们作为我们的认证机构，我们对你们的高度评价是毫无保留的。——艾默生(中国)有限公司

From the very initial certification, you have always been the major supplier of technical support and professional skills to our guarantee system. Both at the present and in future, we will choose you as our certificate body. Our high praise to you is without reservation. —Emerson China Co., Ltd.

这几年来你们一直选择我们公司为我们提供审核服务，贵公司的审核员经验丰富，具备精湛的专业知识和娴熟的审核技能，工作作风严谨、客观、审核公正合法。——内蒙古民航机场集团有限责任公司

We have always chosen your company to provide auditing services since our years, and we think your auditors are familiar with the standards, have profound professional knowledge and good auditing skills, are strict and diligent in work, and are objective and fair in auditing. —Inner Mongolia Civil Aviation Airport Group Co., Ltd.

贵公司对我馆质量认证工作给予了无微不至的帮助，尽职尽责，公正客观为宾馆反复配牌发挥作用，质量检查深入人心。——中银东方酒店集团

Your company provided us with very considerate help in the qualification certification of our hotel, and you fulfilled your responsibilities and were fair and objective, which promoted the development of the hotel, and your quality inspection has now been well received by our staffs. —CPC Organization Department WanhuaJiading Hotel



总部 Headquarter

凯新认证(北京)有限公司
Kaicun Certification (Beijing) Co., Ltd.
服务热线: 800-616-1189
Service hotline: 400-616-1189
电话: (8610) 6553-5410/1121213 传真: (8610) 6351-1868
Tel: (8610) 6553-5410/1121213 Fax: (8610) 6351-1868
北京市东城区崇文门西大街2号楼(新中大大厦15层309室)(100027)
Suite 309, Xinhong Building, Xinhong West Street #2,
Dongcheng District, Beijing, 100027, China
Email: kcb@kcb-china.com
http: //www.kcb-china.com

中国地区分支机构 Branches across China

凯新认证(北京)有限公司 江苏分公司
Kaicun Certification (Beijing) Co., Ltd. Jiangsu Branch
凯新认证(北京)有限公司 河南分公司
Kaicun Certification (Beijing) Co., Ltd. Henan Branch
凯新认证(北京)有限公司 河北分公司
Kaicun Certification (Beijing) Co., Ltd. Hebei Branch

以上分公司的联系方式请登录公司网站查看
The contact of all the branch companies can be gotten from KCB website.